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Styrelsemöte Teams  

Tid:  18.30-20.00 
 
 

§ 17 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 18 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och tre övriga frågor anmäldes: 

- Rapport från HRL-utbildningen 
- Inköp av digitala protokollsplattor  
- Anmälningsavgift för KM 

 Därefter godkändes dagordningen. 
 
§ 19 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 20 Föregående protokoll från 14 januari 2024 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§ 21 Rapporter                                Bilaga § 21 
 De skriftliga rapporterna gicks igenom. Styrelsen ställer sig positiv till att 

spanielansvarig deltar i den digitala funktionärsträffen för exteriörverksamheten 29 
april liksom i den fysiska träffen i Upplands Väsby 1 adventhelgen.  
Ordföranden kommer att delta i Representantskapsmötet 20-21 april 2024.  
Kassören påpekar att det är ett stort och krångligt arbete runt ersättningar till de 
utländska domarna. Frågan diskuterades och styrelsen fann att vi borde kolla upp 
med andra organisationer, som arrangerar stora utställningar med utländska 
domare, hur de gör (typ My Dog, mfl.). Kassören rapporterade vidare att arbetet i 
HS inom den särskilda ”Ekonomigruppen” fortskrider. Han konstaterade också att 
det fortfarande är en del budgetplanering för 2024 som återstår innan en 
rambudget för 2024 kan fastställas.  
Styrelsen konstaterade att KM i år arrangeras den 1/5 av sektionerna Södra och VB.  
Platsen blir någonstans strax utanför Dalarna (söderut). 

 
§ 22 Höjda kursavgifter/arvoden för våra kurser 
 Styrelsen diskuterade frågan som Utbildningsansvarig ställt, i sin skriftliga rapport 

inför mötet, om en höjning av kursavgifter och arvoden till våra instruktörer. Det 
konstaterades att SSRK Dalarna ligger lägre än andra vid jämförelser med andra län 
och klubbar. Styrelsen konstaterade att vi inte har för få anmälningar utan fann att 
det är läge att göra höjningar. Man diskuterade nivåerna och kom fram till att 
höjningar ska göras av både arvoden och anmälningsavgifter. Man diskuterade 
också hur många deltagare som utgör en ”full kurs” och man kom fram till att 6 
deltagare för valp och unghund på apporteringskurser. Övrigt kurser inom jakt, 
viltspår och utställning 8 deltagare.  
Vidare togs frågan upp hur vi gör med det minusresultat som vår föreläsning i 
januari fick. Styrelsen fann att avdelningen täcker upp för minuset och man 
konstaterade vidare att nästa gång vi arrangerar ett liknade evenemang, så betalas 
avgiften in i förväg av deltagarna. Det framkom synpunkter på att vi måste bli bättre 
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på att annonsera och sedan påminna om våra evenemang. Styrelsen fann detta vara 
viktigt att komma ihåg för den som arrangerar en aktivitet, liksom att en anmälan 
med inbetald avgift är en bindande anmälan.  

  
Styrelsen beslöt att anmälningsavgiften för en vanlig kurs i fortsättningen ska vara 1 500 kr, 

en helgkurs ska vara 2 000 kr och om det serveras mat får en högre avgift tas ut för 
en helgkurs. Arvodet för instruktören för en helgkurs höjs till 5 000 kr. Arvodet för 
en vanlig kurs höjs till 4 000 kr. Vidare beslöts att full kurs 6 deltagare för valp och 
unghundskurser.  

 
§ 23 Årsmöte 24 mars 2024 
 Sekreteraren informerade om att förberedelserna för årsmötet rullar på. 

Valberedningen har inkommit med sitt förslag till kommande styrelse.  
 
§ 24 Verksamhetsberättelse 2023 
 Sekreteraren informerade om att dokumentet ”Verksamhetsberättelse för 2023” är 

klar. Återstår att få till styrelsens underskrifter och ordföranden lovar fixa detta 
genom Digitala signaturer.  

 
§ 25 Verksamhetsplan för 2024. 
 Sekreteraren konstaterade att det mesta av dokumentet är klart. Återstår att få till 

en rambudget för 2024.  
 
§ 26 SSRK Dalarnas 35-årsjubileum 
 Arbetsgruppen konstaterade att inget nytt fanns att rapportera om utan man ber 

att få återkomma  
 
Styrelsen beslöt att uppdra åt utställningsansvarig och sekreteraren att fortsätta planera ett 

35-årsjubileum.  
 
§ 27 Skrivelser in/ut 
 De skrivelser som har kommit in är de som kommit med veckoposten från Hs och 

som har skickats ut.  
 
§ 28 Hemsida och Sociala medel 
 Sekreteraren väckte frågan om vi ska fortsätta att presentera avidentifierade 

protokoll från styrelsens möten och styrelsen kom fram till att vi tittar på hur HS gör 
och låter det vara en vägledning för oss. 

 
§ 29 Apportören 
 Manusstopp för kommande nr av Apportören är 15 april. Ett förslag som styrelsen 

väckte var att göra ett reportage om vår HLR-utbildning. Vidare konstaterades att 
domarlistan för utställningen kommer att presenteras i kommande nr.  

 
§ 30 Övriga frågor 

- Den utbildning i HLR som styrelsen diskuterat är nu genomförd. Utbildaren och 
några av deltagarna konstaterade att det varit ett trevligt och mycket givande 
utbildningstillfälle med god stämning hos de få som deltog i utbildningen (bara 5 
st.) Tråkigt att konstatera att det var ett så svagt intresse från Dalarnas medlemmar 
för att ta del av denna viktiga utbildning. Styrelsen konstaterade vikten av att det 
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redan i inbjudan till våra kommande evenemang ska framgå att det finns en 
hjärtstartare med vid arrangemanget. Styrelsen ser mer än gärna att fler sådana 
här utbildningar genomförs för SSRK Dalarnas medlemmar framöver.  
 
- Styrelsen tog åter upp frågan om att våra prov i framtiden behöver ha digitala 
domarplattor och att det än inte är beslutat vem som ansvarar för inköpen. Mycket 
på att man från SSRK Centralt inte har någon intention av att göra dessa inköp. 
Styrelsen såg inte positivt på att ansvaret för dessa inköp hamnar ute på 
avdelningarna, lika lite som att behöva ansvara för att plattorna är uppdaterade 
och fungerar när de ska användas. Man bedömde att det borde vara i varje 
domares intresse att själva äga/förvalta plattorna och då också veta att de fungerar 
som de ska vid provtillfället. Funderingar om att det ev. kan finnas fonder att söka 
medel för dessa inköp dök upp. Styrelsen ber att få återkomma i frågan. 
Utställningsansvarig informerade om att man till årets utställning beslutat att inte 
använda digital redovisning, något styrelsen ställde sig bakom.  
 
- Sektion Södra ställde frågan om vilken anmälningsavgift som gäller för KM i år. 
Styrelsen diskuterade frågan och skickade den vidare till Jaktkommittén Dalarna för 
beslut.  

 
§ 31 Nästa möte 
 Styrelsen konstaterade att nästa möte blir årsmötet och det konstituerande mötet 

den 24 mars. Tid 15.00 i Falu Brukshunds klubbstuga i Falun.  
 
§ 32 Mötets avslutande 

Mötesordföranden tackade ledamöterna och förklarade mötet avslutat.  


